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J e g y z ő k ö n y v  
 

 

Készült: Kelebia Község Önkormányzat Képviselő-testülete 2019. július 25. napján tartott 

nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Községháza tanácskozóterme 

 

Jelen vannak: Maczkó József polgármester, Ábrahám János képviselő, Horváth Jenő 

képviselő, Molnár László képviselő, Szűcs József képviselő, Varga Sándor képviselő (6 fő)  

 

 

Valamennyi napirendi pont tárgyalásához megjelent: 

Oltyánné Kozla Erika jegyző 

Teleki Mária jegyzőkönyvvezető 

 

 

Napirend előtt: 
 

Maczkó József polgármester: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 

határozatképes, mivel 6 fő képviselő jelen van. Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy 

írásban kiküldött beszámolót a két ülés között eltelt időszak eseményeiről, mely a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi, kéri, hogy fogadják el. Szavazásra teszi fel a beszámoló 

elfogadását. 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

elfogadja a beszámolót. 

 

Maczkó József polgármester: A meghívóban szereplő napirendet az alábbi két napirendi 

ponttal kívánja kiegészíteni: 

4.) A Szent Erzsébet Otthonház rekonstrukciója tárgyú projekt keretében eszközbeszerzés  

5.) A belterületeket összekötő kerékpárút építés tárgyú projekt keretében kivitelezési munkák 

finanszírozása 

Javasolja a meghívóban szereplő napirend pontok elfogadását az említett kiegészítéssel. 

Szavazásra teszi fel javaslatát. 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

alábbi napirendet fogadja el: 

 

 

Napirend: 
 

 

1.) Beszámoló az átruházott hatáskörökről 

Előadó:  Maczkó József  

                            polgármester 

 

2.)  Szociális célú tüzelőanyag vásárlása 

Előadó: Maczkó József  



                            polgármester 

 

       3.) Rákóczi Szövetség éves beszámolója 

Előadó:  Maczkó József  

                            polgármester 

 

4.) A Szent Erzsébet Otthonház rekonstrukciója tárgyú projekt keretében    

     eszközbeszerzés  

Előadó: Maczkó József  

                            polgármester 

 

5.) A belterületeket összekötő kerékpárút építés tárgyú projekt keretében kivitelezési 

munkák finanszírozása 

Előadó:  Maczkó József  

                            polgármester 
 

 

 

 

Napirendi pontok tárgyalása: 
 

 

1.) Beszámoló az átruházott hatáskörökről 

 Előadó: Maczkó József  

                            polgármester 

 

A napirendi pont tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján készült, mely a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi. 

 

Maczkó József polgármester: Hozzászólás hiányában javasolja a képviselő-testületnek 

elfogadásra az előterjesztésben szereplő beszámolót. Szavazásra teszi fel javaslatát. 

        

       A képviselő-testület 6 igen szavazattal,  

       ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

       alábbi határozatot hozza:  

 

70/2019. (VII. 25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Beszámoló az átruházott hatáskörökről 
 

Kelebia Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

az előterjesztésben foglaltaknak megfelelően elfogadja a 2019. évi I. félév átruházott 

hatáskörökről szóló beszámolót. 

Erről: valamennyi képviselő, helyben 

Kelebiai Polgármesteri Hivatal 

                                                              - é r t e s ü l n e k -  

 

 

 

 

 

 



2.) Szociális célú tüzelőanyag vásárlása 

Előadó: Maczkó József  

                            polgármester 

 

A napirendi pont tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján készült, mely a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi. 

 

Maczkó József polgármester: Tavaly kb. 110 m3 volt, plusz a kiegészítő mennyiség. 

 

Varga Sándor képviselő: Tavaly 15 m3 maradt tartalékba, a később igénylők miatt. 

 

Oltyánné Kozla Erika jegyző: Az önerő rendelkezésre áll, ha a maximumra pályáz az 

önkormányzat. 

 

Maczkó József polgármester: Tavaly többre pályáztak, de kevesebbet kaptak. A kérdés, 

hogy most többre pályázzanak-e. 

 

Ábrahám János képviselő: Véleménye szerint 130-140 m3 elég. Megjegyzi, hogy még nem 

jött ki az utasítás az erdészetekhez, hogy az akác és az egyéb keményfa milyen százalékban 

álljon össze, szerinte az önkormányzatnak m3-ként + 2.000 Ft önerőt oda kell tennie. 

 

Horváth Jenő képviselő: Véleménye szerint 150-160 m3-re pályázzanak. 

 

Maczkó József polgármester: Javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra az 

előterjesztésben szereplő határozati javaslatot 150 m3 szociális célú keménylombos tűzifa 

vásárlásához. Szavazásra teszi fel a javaslatát.       

       A képviselő-testület 6 igen szavazattal,  

       ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

       alábbi határozatot hozza:  

 

71/2019. (VII. 25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Szociális célú tüzelőanyag vásárlása 

 

Kelebia Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

1.) Egyetért azzal, hogy Kelebia Község Önkormányzata pályázatot nyújtson be 

szociális célú tüzelőanyag vásárlására. 

2.) Vállalja, hogy a szociális célú tűzifában vagy szénben részesülőtől 

ellenszolgáltatást nem kér. 

3.) A pályázat keretében 150 m3 keménylombos tűzifát igényel. 

4. ) A szociális célú tüzelőanyag megvásárlásához szükséges 190.500,-Ft 

önkormányzati önrész összegét, a település támogatás előirányzata terhére 

biztosítja. 

5.) Megbízza a polgármestert, hogy a költségvetést módosító rendelet-tervezete ennek 

 megfelelően módosítsa és terjessze elő. 

 

Erről: Valamennyi képviselő, helyben 

Magyar Államkincstár 

Kelebiai Polgármesteri Hivatal 

- é r t e s ü l n e k -  

 



 

3.) Rákóczi Szövetség éves beszámolója 

      Előadó:  Maczkó József  

                       polgármester 

 

A napirendi pont tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján készült, mely a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi. 

 

Maczkó József polgármester: Elmondja, hogy támogatják a határon túli gyermekeket, 

beadványokat küldenek, széles a mozgásterük. Hozzászólás hiányában javasolja a képviselő-

testületnek elfogadásra az előterjesztésben szereplő beszámolót. Szavazásra teszi fel 

javaslatát. 

       A képviselő-testület 6 igen szavazattal,  

       ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

       alábbi határozatot hozza:  

 

72/2019. (VII. 25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Rákóczi Szövetség éves beszámolója 

 

Kelebia Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

az előterjesztésben foglaltaknak megfelelően elfogadja a Rákóczi Szövetség éves 

beszámolóját. 

Erről: Valamennyi képviselő, helyben 

Rákóczi Szövetség 

     Kelebiai Polgármesteri Hivatal 

                           - é r t e s ü l n e k -  

 

 

4.) A Szent Erzsébet Otthonház rekonstrukciója tárgyú projekt keretében           

      eszközbeszerzés    

      Előadó: Maczkó József  

                      polgármester 

 

A napirendi pont tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján készült, mely a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi. 

 

Maczkó József polgármester: A műszaki nem 75 %-os csökkentést, hanem 75 %-ra való 

csökkentést jelent. Javasolja az előterjesztésben foglaltak elfogadását. Szavazásra teszi fel 

javaslatát. 

       A képviselő-testület 6 igen szavazattal,  

       ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

       alábbi határozatot hozza:  

 

73/2019. (VII. 25.) sz. képviselő-testületi határozat 

A Szent Erzsébet Otthonház rekonstrukciója tárgyú projekt keretében eszközbeszerzés  
 

Kelebia Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

1.) A TOP-4.2.1-15-BK1-2016-00003 azonosítási számú, Szent Erzsébet Otthonház 

rekonstrukciója tárgyú projekt keretében az eszközök beszerzéséhez szükséges 

3.126,- Ft támogatáson felüli összeg az önkormányzat 2019. évi költségvetésében  a 



Szent Erzsébet Otthonház költségvetési szerv dologi kiadás előirányzatában 

rendelkezésre áll. 

2.) Felkéri a polgármestert, hogy a 3.126,- Ft átcsoportosításáról beruházási kiadás 

előirányzatra gondoskodjon a soron következő költségvetési rendelet módosításánál. 

 

Erről: valamennyi képviselő, helyben 

              Magyar Államkincstár Kecskemét 

           Kelebiai Polgármesteri Hivatal 

                             - é r t e s ü l n e k -  

 

 

5.) A belterületeket összekötő kerékpárút építés tárgyú projekt keretében 

kivitelezési munkák finanszírozása 

 Előadó:  Maczkó József  

                             polgármester 

 

A napirendi pont tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján készült, mely a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.  

 

Maczkó József polgármester: Az aszfaltárban a tervezés és a kivitelezés közötti időszakban 

nagymértékű emelés történt, későbbiekben is ez várható. Nem tudják 15 % alá szorítani a 

mérnök becslése alapján. Abban biztos, hogy az igényüket be kell adni, az elbírálás ideje 

jelenleg 3-4 hónap a 15 % alattinál, 8-10 hónap a 15-30 % közöttinél. A környező települések 

közül Madarast elutasították, Mélykúttal tegnap beszélt. 

 

Oltyánné Kozla Erika jegyző: Amennyiben a november 16-ai határidőt nem tudják tartani, 

eredménytelennek kell nyilvánítani az eljárást, újra ki kell írni, és az mindig drágább a 

közbeszerzésben. 

 

Maczkó József polgármester: Ha újat indítanának, nem tudják 15 % alá szorítani. Ha 15% 

felett vannak, kijön az igazságügyi szakértő. Vagy megcsonkítják a hosszát. 

 

Oltyánné Kozla Erika jegyző: Meg kell felelni a közbeszerzési eljárásban foglaltaknak. 

 

Maczkó József polgármester: Meg kellett részletesen indokolni, hogy mi a haszna a 

kerékpárútnak (buszmegálló, vasútállomás, hová mennek az emberek, milyen vállalkozásokat 

érint, stb.). Valahonnan többletforrást kell szerezni, ha a teljes szakasz megmarad. Kivették a 

szegélyköveket, de vissza kellett tenni, úgy lesz tartása a homok miatt. 

 

Szűcs József képviselő: ¼-ével lenne rövidebb. 

 

Molnár László képviselő: Véleménye szerint a meglévő összegből el kell kezdeni, majd 

lehetne a többletforrásból folytatni. Kérdés, meg lehet-e csinálni. Kritikus szakasznak tartja a 

központból a Pacsirta utcáig tartó szakaszt a baleseti szempontokat figyelembe véve. 

 

Ábrahám János képviselő: Úgy gondolja, hogy az Újfaluból a Pacsirta utcáig tartó szakasz 

lenne a fontosabb, a gyerekek miatt. 

 

Molnár László képviselő: Úgy írják ki a pályázatot, amennyire van pénz, elkezdeni, a többit 

pedig többletforrásból. 



 

Maczkó József polgármester: 8-10 hónap az elbírálási idő, a pályázat benyújtása után 3 

hónapon belül megjelenik az igazságügyi szakértő. 

 

Ábrahám János képviselő: Az új közbeszerzési eljárásnál meg lehetne bontani, hogy amíg 

ez a pénz futja. 

 

Molnár László képviselő: Teljes műszaki tartalomra, amíg futja. 

 

Maczkó József polgármester: Ő nem írja alá a szerződést, a NAV felé nem akar tartozást, 

nem tudnának egyébre pályázni. Beadná többletigényre a teljesre, akkor kijönne az 

igazságügyi szakértő, akivel a problémákat közösen tudnák megbeszélni és megoldani.  

 

Ábrahám János képviselő: Meghiúsulhat-e a pályázat? 

 

Maczkó József polgármester: A hosszából lehet lecsípni. 

 

Ábrahám János képviselő: A teljesnél később lesz kész, az idő sérül. 

 

Maczkó József polgármester: Valóban az idő sérül, jövő április-május hónapokban el 

tudnák kezdeni, ha a teljesre adják be. 

 

Ábrahám János képviselő: Ragaszkodik hozzá, hogy a teljes projekt megvalósuljon, ne 

sérüljön az eredeti elképzelés. 

 

Oltyánné Kozla Erika jegyző: November közepéig kijöhet a szakértő, a vélemények alapján 

lehet változtatni, az építési engedély érvényessége 5 év + 3 év. 

 

Maczkó József polgármester: A kész terv rendelkezésre áll, a vásárolt területek is, a 

leegyeztetések megtörténtek. Nem szeretné, ha csak a fele valósulna meg. Az új közbeszerzési 

kiírást úgy kellene megcsinálni, hogy az igazságügyi szakértő itt már megfordult. 2 ütemre 

bontani, azt érti, hogy szűrik a 30 % körüli támogatásokat. Javasolja, hogy a beruházás 

költségnövekménye finanszírozhatósága érdekében többlettámogatási kérelmet nyújtsanak be 

a hiány mértékében. Szavazásra teszi fel a javaslatát.  

  

       A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

       ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

       alábbi határozatot hozza:  

 

74/2019. (VII. 25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Többlettámogatási igény benyújtása a „Belterületeket összekötő kerékpárhálózati  

fejlesztés Kelebián” tárgyú TOP-3.1.1-16-BK1-2017-00022 azonosítási számú projekt 

kölcsönnövekményéhez  

 

Kelebia Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

1.) Megállapítja, hogy a TOP-3.1.1-16-BK1-2017-00022 azonosítási számú a 

„Belterületeket összekötő kerékpárhálózati  fejlesztés Kelebián” tárgyú projekt 

keretében az építési beruházás kivitelező kiválasztására irányuló közbeszerzési 

eljárásban a legalacsonyabb nettó egyösszegű ajánlatot a Ker-Ex’94 Korlátolt 

Felelősségű Társaság (6422 Tompa Attila u. 2.) tette, 108.388.800,- Ft összegben. 



 

2.) Megállapítja, hogy a TOP-3.1.1-16-BK1-2017-00022 azonosítási számú a 

„Belterületeket összekötő kerékpárhálózati  fejlesztés Kelebián” tárgyú projekt 

költségvetésében az építési beruházás kivitelező kiválasztására irányuló közbeszerzési 

eljárásban beérkezett ajánlatok alapján nettó 23.893.912,- Ft, bruttó 30.345.268,- Ft 

hiány keletkezik várhatóan. A hiány mértéke a projekt Támogatási Szerződésben 

szereplő költségvetéséhez mérten 25,88%. 

3.) A Nemzetgazdasági Minisztérium Regionális Fejlesztési Operatív Programok Irányító 

Hatósággal KT-2018-603-11-00002630 szám alatt kötött Támogatási Szerződésben 

foglalt építési beruházás költségnövekménye finanszírozhatósága érdekében kérelmet 

nyújt be Magyarország Kormányához a 17/2017. (II. 1.) Korm. rendelet alapján az 1.) 

pontban foglalt hiány mértékében. 

4.) Felhatalmazza a polgármestert, hogy a többlettámogatási kérelem benyújtásáról 

gondoskodjon. 

 

Felelős: Maczkó József polgármester 

Határidő: 2019. augusztus 10. 

 

Erről: valamennyi képviselő, helyben 

Magyar Államkincstár Kecskemét 

Bács-Kiskun Megyei Területfejlesztési Nonprofit Kft. 6000 Kecskemét, Deák F. tér 3. 

Kelebiai Polgármesteri Hivatal 

                                                  - é r t e s ü l n e k – 

 

Maczkó József polgármester: Javasolja, hogy a többlettámogatás igénylésére vonatkozó 

kérelem elkészítésére az önkormányzat bízza meg a Bács-Kiskun Megyei Önkormányzat 

Területfejlesztési Nonprofit Kft.-t. A megbízási díjra bruttó 254.000,- Ft összegben az 

önkormányzat 2019. évi költségvetésében biztosítson fedezetet. Szavazásra teszi fel a 

javaslatát. 

       A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

       ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

       alábbi határozatot hozza:  

 

75/2019. (VII. 25.) sz. képviselő-testületi határozat 

Többlettámogatási igény benyújtása a „Belterületeket összekötő kerékpárhálózati  

fejlesztés Kelebián” tárgyú TOP-3.1.1-16-BK1-2017-00022 azonosítási számú projekt 

kölcsönnövekményéhez  

 

Kelebia Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

1.) Fedezetet biztosít bruttó 254.000,- Ft összegben  többlettámogatási igény benyújtására 

a „Belterületeket összekötő kerékpárhálózati  fejlesztés Kelebián” tárgyú TOP-3.1.1-

16-BK1-2017-00022 azonosítási számú projekt kölcsönnövekményéhez.  

2.) Felkéri a polgármestert, hogy a vállalkozási szerződést a Bács-Kiskun Megyei 

Területfejlesztési Nonprofit Kft.-vel kösse meg. 

 

Felelős: Maczkó József polgármester 

Határidő: 2019. augusztus 10. 

 

Erről: valamennyi képviselő, helyben 

Magyar Államkincstár Kecskemét 



Bács-Kiskun Megyei Területfejlesztési Nonprofit Kft. 6000 Kecskemét, Deák F. tér 3. 

Kelebiai Polgármesteri Hivatal 

                                               - é r t e s ü l n e k – 

 

 

E g y e b e k: 
 

 

Maczkó József polgármester: Az előző üléseken elhangzott DIGI-vel kapcsolatos  

interpellációra írásban megkereste a DIGI Távközlési és Szolgáltató Kft.-t, az 

internetszolgáltatás kiépítésével kapcsolatos megkeresésre érkezett válaszlevelüket felolvassa, 

mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. Javasolja, hogy a választ a képviselő-testület fogadja 

el.  

Szavazásra teszi fel javaslatát. 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a 

választ elfogadja. 

 

Maczkó József polgármester: Kérdéseket, hozzászólásokat vár az ülésen elhangzottakkal 

kapcsolatban, egyebekben. 

 

Horváth Jenő képviselő: Érdeklődik, hogy az 5501-es út ügyében van-e valamilyen 

fejlemény. 

 

Maczkó József polgármester: Nincs. A 2018. decemberben megjelent kormányrendeletben 

szerepelnek 2-5 számjegyű utak, azonban az 5501-es nincs köztük. Nincs elkülönítve rá pénz, 

csak a rendeletben szereplőkre. Feltételezi, hogy a 2020-as kormányrendelet tételbővítésénél 

tervben van. 

 

Ábrahám János képviselő: Korábban a közmeghallgatáson, úgy emlékszik, Bányai Gábor 

országgyűlési képviselő pontosan említette az útszámot és a km szakasz hosszát is, ígérte, 

hogy megcsinálják. 

 

Maczkó József polgármester: A Magyar Falvak program keretében 50 milliárd Ft áll 

rendelkezésre, a kormányrendeletben foglalt 10-12 útszakaszra, ebből Bács-Kiskun megyében 

3-4 települést érint talán, pl. Akasztó 6 km.  

 

Varga Sándor képviselő: A padkázás, a vízelvezető árkok kb. 10 éves terv. Információi 

szerint 2022-ben lehet ebből valami, és csak 1,1 km hosszúságban, az ásotthalmi elágazástól 

az a rossz szakasz. Az optikai lassítók a templomnál és a focipályánál nem kerülnek 

százezrekbe, ígérték, az útfestésnél megcsinálják.  

 

Maczkó József polgármester: Az operatív irányítással időpont kijelölése szükséges a 

problémák feltárására. Úgy tudja, hogy nem 1,1 km hosszról van szó, hanem 6 km-ről, hogy 

mikor, az kérdéses, azt a választ kapta, hogy lobbizzanak az ügyben. 

Szavazásra teszi fel a kérdésben elhangzott válasz elfogadását. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a 

választ elfogadja. 



 

Varga Sándor képviselő: Úgy értesült, hogy a Deák utca építésével kapcsolatos pályázat 

azért nem nyert, mert a hiánypótlás nem érkezett meg időben. 

 

Maczkó József polgármester: Nem tud hiánypótlásról, ha volt is, nem tud róla, át lehet nézni 

az anyagot. Tapasztalatai szerint a Minisztérium minden pályázatot támogat, csodálkozik, 

hogy nem nyert. Kijelenti, hogy adminisztrációs hiba nem történt, nem érte el a 40 pontot, 

onnan támogatható. A Hermann Ottó Intézetnél megkérdezi, hogy miért nem érte el a 40 

pontot. 

 

Varga Sándor képviselő: A Deák utca építését el kellett volna kezdeni. 

 

Maczkó József polgármester: Nem kellett elkezdeni, a lényeg, hogy október végére kell 

elkészülnie. 

 

Varga Sándor képviselő: Érdeklődik, hogy a szivattyúvásárlás a parkban megtörtént-e a 

Víziközmű Társulat által átadott pénzből, úgy látja, hogy a locsoló nem működik.   

 

Maczkó József polgármester: Megtörtént a szivattyúvásárlás. Gillányi Attilával szerződést 

kötöttek, a locsolás pedig hajnalban történik a nagy melegekre való tekintettel, nem 

napközben. 

 

Varga Sándor képviselő: 2 éve született egy javaslat az iskola nagykapu kicserélése és 

felújítása ügyében. Az óvodánál lévő nagykaput le lehetne venni és áttenni az általános 

iskolához. 

 

Mackó József polgármester: Fodor Betty intézményvezetővel beszélt az ügyben, aki szerint 

a tankerület megoldja. 

 

Varga Sándor képviselő: Sok eső esett, a vízelvezető csatornák nem vezetik el a vizet, 

mellette folyik el. Az Agrárkereskedelmi Központnál és a piactérnél szükséges a csatornák 

kitakarítása, ami le van szakadva, vissza kell tenni. 

 

Maczkó József polgármester: A Spárga- és kacsafesztiválra kitakarították. 

 

Varga Sándor képviselő: Tapodi Ottó kelebiai lakos vasutas relikviákat gyűjt, az otthonában 

már nehezen tudja megoldani a tárolást. Lehetséges-e, hogy a Vasutas Emlékhelybe bepakolja 

ezeket, esetleg nem rendezhetné-e be? A legutolsó mozzanat az épület kifestése lett volna a 

Vasutas Emlékhelyen, nem tudja, hová kerültek az ott tárolt relikviák, fotók. Megkéri a 

polgármestert, járjon utána. 

 

Maczkó József polgármester: Tudomása szerint a hivatalhoz nem kerültek. 

 

Varga Sándor képviselő: Neki nincs kulcsa az épülethez, de kérdés, hogy ki juthatott be az 

épületbe. 

 

Horváth Jenő képviselő: Ott van a másik épület, a váltókezelő őrház. Az országban 

egyedülálló. A WC ajtót visszaállították. Kár lenne ezért az épületért, ebből is kilehetne 

alakítani a Vasutas Emlékházat. Lehetne kettő épület is, a településen sok a vasutas, össze 

tudnának gyűjteni annyi relikviát. 



 

Maczkó József polgármester: Folyamatos értékmentést végeznek. Ha a kelebiai vasutas 

társadalom nem akar összefogni, nem lesz semmi. Úgy gondolja, hogy a kérdést nem ő fogja 

megoldani. A MÁV erre forrást nem biztosít. Az eredeti rajzok megvannak az épületről, az 

értékmentésért nem csak ő a felelős. A vasutasok között meg lehet hirdetni. Nem lát pályázati 

forrást. 

 

Ábrahám János képviselő: Nem önkormányzati tulajdonú az épület, korábban megkeresték 

az illetékest a kérdéssel, hogy kihez tartozik az épület, nem kaptak választ. 

 

Maczkó József polgármester: Kell a civil kezdeményezés, keressenek mérnököt, derítsék ki, 

kihez tartozik az épület. Az épület megmentésére induló civil kezdeményezésre ő is utána néz, 

egyedül kevés. Valaki szervezze össze. 

 

Ábrahám János képviselő: Vállalja, hogy megindítja az aláírásgyűjtést, elküldi a vasúthoz, a 

minisztériumhoz, ahová kell. Segítséget kér az aláírásgyűjtés kivitelezésében, annak módja, 

formai háttere és adatkezelése terén. 

 

Maczkó József polgármester: Levelezései vannak, rendelkezésre állnak az előkészítő 

dokumentumok. Tapodi Ottót megkeresi az ügyben. 

 

Varga Sándor képviselő: Tudomása szerint Tapodi Ottó megkereste az állomásfőnököt, de 

nem foglalkoztak vele. 

 

Maczkó József polgármester: Bányai Gábor országgyűlési képviselőnek megemlíti a dolgot 

és Nagy József pedig szakmai segítséget tud nyújtani. 

 

Horváth Jenő képviselő: Úgy tudja, hogy a MÁV szegedi igazgatósága támogatja. 

 

Ábrahám János képviselő: Megemlíti, hogy a Buckaerdei-csatorna fele tájon elszivárog, a 

két szélén nő befelé, a két szélét bezúzatná. Zúzógép kellene, szárzúzó. A fákat fűrészessel 

ledaraboltatná. 

 

Maczkó József polgármester: Kérnek rá árajánlatot, az önkormányzaté gyenge. 

 

Ábrahám János képviselő: Nem tudja, hogy a KEFAG erdészeté képes-e rá. 

 

Horváth Jenő képviselő: Problémát jelent az eternit cső és a pala, mint veszélyes hulladékok, 

tárolása és elszállítása, a megoldást keresi. 

 

Maczkó József polgármester: További kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra teszi fel a 

kérdésekre adott válasza elfogadását. 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a 

választ elfogadja. 

 

 

 

 

 



 

Maczkó József polgármester: Megköszöni a megjelenést, az ülést berekeszti. 

 

 

 

kmf. 

                

 

 

 

 

 

 

                   Maczkó József  Oltyánné Kozla Erika 

                     polgármester     jegyző 

 

 

 

 

 


